
Jeg har nu dampet i flere aar og der er ingen tvivl om at mit helbred har forbedret sig gevaldigt 

siden jeg stoppede med at ryge almindelige cigaretter. Jeg kan slet ikke forestille mig at dette skulle 

forbydes da alle ved hvor farlige almindelige cigaretter er mens e-cigaretter har tusindere af positive 

historier ligesom min.  
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